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Interpelacia

Zvłracam się z uprzejmą prośbą o wykonanie oświetlenia ulicznego w miejscowości
Kolbuszowa Góma na dwóch odcinkach tj.:

- od ronda sędziszowskiego do ronda tarnobrzeskiego,

- przy boisku szkolnym na terenie Szkoły Podstawowej w Kolbuszowej Gornej.

Rada Sołecka w Kolbuszowej Górnej w ż022 roku przeznaczyła część środków finansowych
pochodzących z funduszu sołeckiego na wykonanie tych dwóch dokumentacji i w roktl

ż022zostałą ona wykonana. Wazność tych dokumentacji upływa końcenr 2025 roku i dlatego

też mieszkańcy miejscowości Kolbuszowa Górna zwracają się do mnie z prośbą

o wprowadzenie ich do realizacji w roku bieżącym w obawie o utratę wazności zezwoleń. Po

sprawdzeniu tych informacji uważam, ze inwestycje te powinny byc wprowadzone do budzętu
gminy Kolbuszowa w 2025 roku.

Zwracam się równiez z prośbą w imieniu mieszkańców miasta o włączenie świateł na

terenie miasta Kolbuszowa na których są zamontowane lampy uliczne.
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